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Από το υπ’ αριθ. 27/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 558/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Ψήφιση πιστώσεων για εξόφληση 
δαπανών δημοσίων σχέσεων 

 
       Σήμερα 15 Νοεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 11-11-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Α. Δελαβερίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Χ. Γεωργιάδης  
4. Μ. Γαβρίδης Θ.  Σιδηρόπουλος  
5. Κ. Πουλασουχίδης Ε. Λευκοπούλου  
6. K. Aσλάνογλου    
7. Δ.  Πέτκος   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Κ.  Βαφείδης    
12. Γ. Ουρσουζίδης    
13. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  531/99 
14. Σ. Γεωργιάδης απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Γκαβαϊσές. 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 535/99  απόφασης 
16. Π. Πιτούλιας αποχώρησε  ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
17. M. Σουμελίδης 3) Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 539/99  απόφασης 
18. Α. Ταραλάς προσήλθε ο κ. Π. Πιτούλιας. 
19. Χ.  Σκουμπόπουλος 4) Κατά   τη  συζήτηση   της   υπ’  αριθ.  541/99  απόφασης 
20. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Λ. Τσαβδαρίδης. 
21. Σ.  Παναγιωτίδης 5) Κατά  τη   συζήτηση   της    υπ’  αριθ. 543/99  απόφασης  
22. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν  οι   κ. κ.  Ι.  Κουρουζίδης,  Κ. Κόλβατζης,  Γ.  
23. Ε. Σοφιανίδης Ουρσουζίδης,      Ν. Χαμαλής,          Μ. Σουμελίδης,        Π.  
24. Ι. Ακριβόπουλος Αγαθαγγελίδης, Χ. Μουτσιόπουλος. 
25. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
26. Ε. Κουκουρδής  
27. Γ. Μανακούλης  
28. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το αυτό 26ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 11-11-99 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου  που έχει ως εξής: 

Στα πλαίσια δημοσίων σχέσεων ο Δήμος μας ανέθεσε : α) Στους Ιωάννη 
Νίκου (εστιατόριο) και Μακαρονά Αντώνιο (εστιατόριο Βεργιώτικο) την παράθεση 
γευμάτων-στην επίσημη αντιπροσωπεία από το Δήμο Στροβόλου της Κύπρου και β) 
στο ξενοδοχείο "ΒΙΛΛΑ ΕΛΗΑ" την φιλοξενία της ανωτέρω αντιπροσωπείας. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 4 του αρθ. 218 του ΠΔ 410/95 
αποδίδονται οι δαπάνες που αφορούν :α)Εθνικές,τοπικές εορτές ή άλλες ιδίως 
πολιτιστικές, μορφωτικές, ψυχαγωγικές, αθλητικές εκδηλώσεις που τις οργανώνει ο 
Δήμος. β)Όμοιες εκδηλώσεις  που οργανώνουν άλλοι φορείς και  συμμετέχει ο Δήμος 
. γ)Απονομή τιμητικών διακρίσεων αναμνηστικών δώρων και φιλοξενία 
προσωπικοτήτων και αντιπροσωπειών εσωτερικού ή εξωτερικού.δ)Τιμητικές 
διακρίσεις αναμνηστικά δώρα και φιλοξενία φυσικών προσώπων, τα οποία 
συνέβαλαν ιδιαίτερα στην κοινωνική ή πολιτιστική ανάπτυξη του Δήμου. 

Στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1999 και στον ΚΑ 062.4 
"Φιλοξενίες" υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση ποσού 5.000.000 δρχ. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να ψηφίσει 
ποσό δρχ. 578.700 σε βάρος της πίστωσης με ΚΑ 062.4 του προϋπολογισμού του 
Δήμου έτους 1998, για να διατεθεί ως εξής: 

1.-Στον Ιωάννη Νίκου (εστιατόριο) ποσό δρχ. 91.400. 
2.-Στον Μακρονά Αντώνιο (εστιατόριο) ποσό δρχ. 122.900. 
3.-Στον Ε.Παπαϊκονόμου και ΣΙΑ Ο.Ε (ξενοδοχείο "ΒΙΛΛΑ ΕΛΗΑ") ποσό 

δρχ. 364.400. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν ερωτήσεις: 
 Σκουμπόπουλος :Πόσοι ήταν οι Κύπριοι που ήρθαν; Στο ένα τιμολόγιο λεει 
26 άτομα και στο άλλο 11 άτομα. Έγιναν οι δαπάνες για το συνεδριακό κέντρο. 
Θέλουμε να μάθουμε 1)Πόσο ήταν αυτές οι δαπάνες; 2)Πόσοι ήταν οι 
προσκλεκλημένοι;3)Πότε θα 'ρθουν στο ΔΣ συγκεντρωτικά; 
 Πουλασουχίδης :Η αποστολή των Κυπρίων ήταν 5 άτομα. Για τα 26 άτομα. 
Ήταν το τελευταίο βράδυ στο Βεργιώτικο, ήρθαν αρκετοί πρώην σύμβουλοι και νυν 
μετά συζύγων και συμμετείχαν στο τραπέζι. Φαντάζομαι ότι κανείς δεν θα είχε την 
διάθεση, αν ήταν υπεύθυνος εκείνη τη βραδιά, να πει ότι εσείς που ήρθατε εδώ πρέπει 
να πληρώσετε το λογαριασμό γιατί δεν το καλύπτει ο Δήμος.Όταν πάμε εκεί η 
φιλοξενία είναι πολύ καλύτερη και πολύ ακριβότερη απ' ότι ανταποδίδουμε εδώ. 
 Μην στεκόμαστε σε τέτοιου είδους έξοδα. Θα προτείνω ν' άποσυρθεί το θέμα 
και να επανέλθει στο επόμενο ΔΣ γιατί είναι κι άλλα γεύματα που έγιναν στους 
Κυπρίους , για τα οποία έχω τα τιμολόγια. 
 Πρόεδρος :Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Δεν θέλω να βάλω θέμα αν ήταν πρώην σύμβουλοι που 
συνόδευαν την Κυπριακή αποστολή και ούτε θα σταθώ στα νούμερα αυτά, αν και θα 
πρέπει όλους να μας  διέπει το πνεύμα της μη σπατάλης του δημοτικού χρήματος. 
Νομίζω όμως και πρέπει να υπάρχει ένα πρωτόκολλο για όλες τις εκδηλώσεις του 
Δήμου, για το ποιοι  προσκαλούνται, ποιος  τους προσκαλεί και  ποιο όργανο 
αποφασίζει για την πρόσκληση. 
 Αυτά ρώτησα κι απάντηση δεν πήρα. Δεν ήταν ο στόχος μου να πω αν έγιναν 
καλώς ή κακώς οι δαπάνες. Αλλού είναι το πρόβλημα. Πόσοι κλήθηκαν για τα 
εγκαίνια του συνεδριακού κέντρου, ποιος τους κάλεσε και ποιες ήταν οι δαπάνες; 



 Δήμαρχος :Κε Σκουμπόπουλε, τα ξέρετε πολύ καλύτερα και μην βάζετε 
τέτοια ζητήματα. Τα εγκαίνια του συνεδριακού κέντρου τα διοργάνωσε το Κέντρο 
Πολιτιστικών Πρωτοβουλιών  κι Επικοινωνίας. Κατά συνέπεια άδικα μου τα λέτε. 
 Προεδρος :Εγκρίνεται τις δαπάνες που αναφέρθηκαν; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 11-11-99 εισηγητικό σημείωμα του  Δημάρχου. 
2.-Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1999 και στον ΚΑ 062.4 «Φιλοξενίες» 
υπάρχει γραμμένη πίστωση ποσού δρχ. 5.000.000. 
3.-Ότι σκόπιμο είναι να εγκριθούν οι παραπάνω δαπάνες. 
4.-Τις διατάξεις των άρθρων 106  και 218 παρ. 4 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει τη διάθεση συνολικού ποσού δρχ. 578.700 σε βάρος της πίστωσης με 
ΚΑ 062.4 «Φιλοξενίες» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 1999 για την 
εξόφληση των παρακάτω λογ/σμών: 
1. Ποσό δρχ. 91.400 υπέρ του Ιωάννη Νίκου για την αντιμετώπιση της δαπάνης 
παράθεσης γευμάτων.  
2. Ποσό δρχ. 122.900 υπέρ του Αντωνίου Μακαρονά για την αντιμετώπιση της 
δαπάνης μεταφοράς επιβατών. 
3. Ποσό δρχ. 364.400 υπέρ της Ε. Παπαοικονόμου & Σία Ο.Ε. για την αντιμετώπιση 
της δαπάνης διανυκτέρευσης. 
 Τα σχετικά εντάλματα θα εκδοθούν επ’ ονόματι των παραπάνω δικαιούχων. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    558/ 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ε.  Σοφιανίδης 
 Δ.  Πέτκος Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Γκαβαϊσές Γ.  Μανακούλης 
 Κ. Βαφείδης Π.  Αγαθαγγελίδης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. ΜΟΥΤΣΙΟΠΟΥΛΟΣ  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29-11-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


